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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: El Palau 

 Data: dijous 4 de juliol de 2024 

 Hora: 19h 

 Lloc: Plaça Clara Campoamor 

 Regidor/a de barri: Andreu Mitjans (s’excusa) 

 Assistents a la reunió: 44 persones 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Anna Serra: regidoria de barri de Can Prats, regidoria d’Educació, 

Infància i Família, regidoria de Formació i Ocupació 

o Javier Romero: regidoria de Joventut, regidoria de Participació Ciutadana 

o Eunice Martín: regidoria de Serveis Socials, regidoria de Salut Pública i 

Consum 

o Joan Jansana: regidoria de Control Ambiental, Transició Energètica i 

Mobilitat Sostenible, regidoria de Serveis Municipals, Espai Públic i 

Equipaments, regidoria d’Urbanisme i Obres d’Infraestructures 

o Isabel Marcos: regidoria de Gent Gran, regidoria d’Igualtat, Feminisme i 

LGTBI, regidoria de Cooperació 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

o Maria Antònia Borbón: vicealcaldessa, regidoria d’Habitatge, regidoria 

d’Hisenda i Gestió Tributària 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Punts d’actualitat municipal 

C. Seguiment de les accions al barri 

D. Torn obert de preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

El regidor de Participació Ciutadana, Javier Romero, obre la sessió donant la 

benvinguda als i a les assistents a l’assemblea, i excusant l’assitència del 

regidor de barri, Andreu Mitjans. Explica el funcionament de la sessió i recorda 

els objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 
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B. Punts d’actualitat municipal 

L’alcalde, Marc Giribet, exposa els temes d’aquest punt i tracta diversos 

projectes que futurament s’executaran a Sant Andreu de la Barca, com la 

construcció del nou CAP, la reforma de diversos parcs infantils o la nova 

escola bressol.  

També exposa els resultats de diferents estudis i accions com el nombre 

d’incidències rebudes a través de l’Hola Sant Andreu, els resultats de 

l’enquesta ciutadana de la Diputació de Barcelona o les actuacions policials 

exposades a la Junta Local de Seguretat. 

C. Seguiment de les accions al barri 

Degut a l’absència del regidor de barri, no es tracta aquest punt en la sessió. 

 

D. Torn obert de paraula 

V1: exposa la situació de molèsties i sorolls constants quan els clients del bar 

musical surten al carrer o el negoci tanca. 

E.G2.: es farà recordatori a policia local per augmentar la presència, però es 

puntualitza que ja s’han anat fent accions i reunions amb el propietari, que ha 

tingut a bé col·laborar per instal·lar mesures de reducció de sorolls.  

V: reclama més zones d’ombres als parcs infantils, especialment al parc Rosalia 

de Castro i en el passeig de l’Avinguda Constitució. 

E.G.: explica que el problema de l’Avinguda Constitució no és l’ombra, sinó que 

sota l’arbrat hi circula el carril bici. El projecte és impulsar una ciutat a 30, on els 

vehicles de mobilitat personal circulin per la carretera juntament amb cotxes i 

motos, i deixar les voreres pels vianats. En quant a l’ombra dels parcs, es té 

previst de cara les remodelacions explicades. 

V: pregunta si es mantè en peu el canvi de localització de l’estació de FGC del 

Palau, i mostra el seu desacord en aquesta reubicació. 

E.G.: l’Ajuntament també es troba en ferm desacord. Aquesta proposta es recull 

al PDUM de l’Àrea Metropolitana de Barcelona. La seva idea és transitar en els 

                                                           
1 Abreviatura de veí/na, per garantir l’anonimat dels i de les assistents. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern. 
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propers anys cap a la creació de nuclis de vivendes a la zona dels polígons 

industrials del Congost. La postura de l’Ajuntament és contrària, doncs podrien 

produir-se creacions de nuclis habitacionals desconnectats de serveis i 

equipaments. A més, en cas de necessitar una estació extra, l’opció de 

l’Ajuntament és afegir una tercera estació, no pas suprimir la del Palau que dona 

servei a milers de veïns i veïnes. És per això que es van redactar i presentar 

al·legacions a aquest projecte de l’AMB. 

V: explica que una de les tanques de la pista esportiva del Palau va caure. Tot i 

que es va trucar la policia i la brigada va actuar ràpid, cal revisar l’estat de la 

pista. Pregunta també pel policia de barri. 

E.G.: el policia de barri es troba actualment de permís i no disposem d’efectius 

per substituir-lo immediatament. En quant la pista, la idea és substituir-la per un 

equipament esportiu que pugui donar un servei ampliat al barri sense perjudicar 

tant els veïns pels sorolls. 

V: comenta que el parc de l’Ermita és sovint un parc molt freqüentat i això 

provoca que les persones orinin als voltants. Demana col·locar cartells 

d’advertència. 

E.G.: es prèn nota de la demanda. 

V: es queixa dels sorolls que generen els grups que juguen a la pista de bàsquet 

de la Plaça Clara Campoamor de matinada. 

E.G.: es prèn nota de la demanda i s’intentarà incrementar la presència policial. 

V.: comenta que s’acumulen molts residus al carrer, especialment als testos dels 

arbres. Explica també que troba que algunes voreres necessiten més neteja. 

E.G.: en acabar la reunió, es passarà a veure amb ella quins carrers necessiten 

més neteja, doncs s’ha reforçat el servei. 

V.: valora que als parcs del barri del Palau no s’ha invertit prou en la seva 

remodelació. 

V.: els jocs infantils de la plaça petita del Palau es troben en mal estat. 

E.G.: es prèn nota de la demanda i es treballarà pel seu manteniment. 

V.: pregunta si, a part dels radars de velocitats, es disposa de sensors de soroll 

per controlar els decibels dels vehicles que circulen massa ràpid pel barri. 
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E.G.: si, es farà un estudi sonor a la zona. 

V.: la línia contínua que es va pintar a l’encreuament dels carrers Empordà i 

Berguedà continua sent ignorada per multitud de vehicles. A més, molts cotxes i 

furgonetes de repartiment acostumen a estacionar a les línies grogues del mateix 

encreuament. Valora que cal un replantejament o reforçar amb una campanya la 

conscienciació viària en aquest aspecte. 

E.G.: es valora la proposta, doncs no es preveu fer marxa enrere amb la línia 

contínua de l’encreuament. 

V.: reclama més neteja dels carrers, ja que en algunes zones s’acumulen 

excrements de coloms. Demana també instal·lar lavabos públics al barri. 

E.G.: es demanarà pressupost d’una instal·lació d’aquest tipus i es portarà a 

debat al barri. 

V.: a l’hora de sortida de l’institut El Palau, els cotxes estacionen incorrectament 

dificultant la mobilitat a la zona. 

E.G.: es demanarà reforçar la presència policial en aquelles hores. 

V.: explica que s’han vist rates als voltants dels blocs 9 i 12. 

E.G.: s’explica que l’Ajuntament ja té constància d’aquest fet i ja s’ha passat la 

incidència. 

V.: demana incrementar el desbrossament de les herbes de la Masia de Can 

Sunyer per evitar possibles incendis. 

E.G.: es prèn nota de la demanda i es demanarà actuació a la zona. 

V.: reclama que els Reis Mags tornin a passar pel Palau el proper Nadal. 

E.G.: s’explica que la idea és plantejar itineraris de la cavalcada que puguin 

canviar per anar passant per diferents barris en diferents anys. 

V.: els comerços de la Plaça Gran del Palau (estanc, 5 Puertas, perruqueria 

Cecilia...) s’inunden quan plou. També s’inunda la Plaça Petita, ja que tota l’aigua 

acaba abocant allà. 

E.G.: s’estudiarà el cas per minimitzar el risc d’inundacions als locals. 

V.: els veïns del bloc 5 molts cops tenen dificultats per accedir al seu bloc a causa 

dels clients que consumeixen de peu als bars del costat. 
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E.G.: es recorda que els bars en cap cas poden servir des de les finestres i han 

de vetllar perquè la via pública no s’ocupi, però cal fer denúncia a la policia local 

d’aquests fets. 

V.: opina que hi ha poca oferta d’oci nocturn al Palau, especialment per a joves. 

E.G.: s’expliquen les diverses activitats que s’estan duent a terme aquestes 

setmanes per potenciar l’oci juvenil. 

V.: demana reposar el servei de bicicletes de lloguer. 

E.G.: explica que aquest servei va eliminar-se fa anys degut al seu desús. 

V.: pregunta si es planteja augmentar el nombre de places d’estacionament i 

recàrrega de vehicles elèctrics. 

E.G.: s’explica que s’està treballant per oferir aquestes places a diferents barris, 

i que actualment no es preveu augmentar les places del Palau. 

V.: es queixa de l’empobriment de l’estat de neteja del carrer Berguedà, 

especialment a l’alçada del carrer Priorat i de l’estat del pipican. 

E.G.: es prèn nota per reforçar el servei de neteja, i en quant el pipican s’explica 

que la intenció és dotar al barri d’un espai de correcan i eliminar el pipican del 

carrer Berguedà, que es troba en un estat molt deficient. 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 


